APPLICATION FORM

Please"√"the card you want to apply for







International Teacher Identity Card - ITIC



國際青年證 International Youth Travel Card - IYTC

Name (Chinese) 姓名 (中文)					
Name (English)					
Date of Birth 出生日期					
HKID 身份證號碼					
Mobile 手提電話					
Email 電郵					
Address 住址					
Name of School / College / University (for ISIC & ITIC only) 學校 (只適用於國際學生證及國際教師證)					
Pick up counter 取證分行					

Apply and Payment Method 申請及繳費方法

- Apply at HKST branches 親臨學聯旅遊分行申請 Cash HK\$150 現金 港幣\$150
- Apply by Post 郵寄申請 ATM or Cash Deposit 銀行入數

Please deposit application fees HK\$150 into "Hong Kong Student Travel Ltd" bank account

請將申請費用\$150存入以下「香港學聯旅遊有限公司」銀行戶口,並保留收據。 HSBC 匯豐銀行 018-416164-001 Bank of China 中銀 033-645-0-007508-6

■ Cheque Payment 支票繳付

Cheques should be crossed and made payable to "Hong Kong Student Travel Ltd" 以劃線支票繳費,抬頭請寫上:「香港學聯旅遊有限公司」





我們擬使用閣下的姓名、電郵及電話號碼向您不定期提供本公司及 集團相關的優惠及資訊,例如最新國際學生證、旅遊產品、遊學、 升學資訊及其他相關產品促銷宣傳資訊等,惟在未徵得閣下同意之 前我們不能如此使用您的個人資料。

□ 本人/我們確認已閱讀及明白有關貴公司的收集個人資料聲明, 並同意貴公司相關條款之約束

I/We confirm having read and understood your Company's Personal Information Collection Statement and agree to comply with the terms and conditions in relation thereto.

請在以下空格加上「✓」號表示您同意或反對我們使用您的個人資 料,並請在本文最後部份簽署。

	本人(姓名如下)同意使用	目個人資料於擬作	出的直接促銷。
	請選擇同意項目:		
	■ 集團相關優惠及資訊	□ 旅遊	□ 遊學
	□ 海外升學	□ 國際學生詞	登
	本人(姓名如下)反對使戶	用個人資料於擬作	出的直接促銷。
Nai	me 姓名:		

Office	use	only	本公司	專用

Signature 簽署:___

Receipt Date

HKST has the authority to request applicants to present the original documents for information proof purpose. HKST reserves the right to reject any application of whom failed to present the

學聯旅遊有權要求申請人出示證明文件正本,如未能提供上述文件者,學聯旅遊有權拒絕 其申請。

For any false status proof information provided, application will NOT be approved and NO refund will be given.

任何申請者偽造證明文件,一經證實,其申請將不被接納,其申請費用亦不獲發還。

ISIC e-newsletter with most updated local benefits will be sent to cardholders via e-mail. 學聯旅游會誘過電子郵件通知會員 ISIC / ITIC / IYTC 最新優惠及資訊。

申請地點:

九龍尖沙咀梳士巴利道3號星光行1231室 Rm 1231, Star House, 3 Salisbury Rd., Tsimshatsui, Kln., H.K. 澳門板樟堂街16號 I 顯利商業中心3字樓E-41室 Rua S. Domingos 16-I 3F Comp. No. E-41 Edf. Centro Com Hin Lei, Macau 澳門板樟堂街16號 I 顯利商業中心3字樓E-44室 Rua S. Domingos 16-I 3F Comp. No. E-44 Edf. Centro Com Hin Lei, Macau

(852)2730 3269

(853)2831 1100

(853)2838 9291







給您一個

國際認可的身份

讓您盡享全球優惠



www.isic.hk/www.isic.org



www.facebook.com/hkisic



ISIC簡介

旅遊無疆界,更不分年齡界限,老、中、青有著不同心態,在享受 **箇中樂趣時,各階層人士所見所聞,感受與領悟也截然不同。旅遊** 可豐富人生經驗,擴闊視野,並能觸動豁達心靈,擴闊個人胸襟, 全然體驗異地風俗文化。

為鼓勵更多喜愛出外旅遊人士(學生、青年、教師),延續這段豐富人 生之旅程,國際學生旅遊聯盟(ISTC)組織為全世界學生及年輕一族締 造機會。因為國際學生證、青年證及教師證均獲 UNESCO (United Nations Educational, Scientific and Cultural Organisation) 認可,全球 超過130個國家為持證人提供各項旅遊服務及支援,務求令會員在旅 途上享盡全球旅遊優惠之餘,更留下一份難忘的珍貴回憶。

The International Student Identity Card is the number one internationally accepted proof of full-time student in existence, giving you access to more than 42,000 discounts and benefits both at home and overseas! Save on airfares, accommodation, museums, cultural venues, food, shopping, movies and more!

The ISIC is accepted in over 130 countries around the globe and is endorsed by United Nations Educational, Scientific and Cultural Organisation (UNESCO). Since its launch in 1968, the ISIC has helped over 5 million students to get the most out of their travel experience. With recommendations from guidebooks like Lonely Planet, it's no wonder that 3 out of 4 students surveyed says "students who travel should carry an ISIC*

*ISIC International Survey, 2009

國際學生證會員福利 The Benefits of Being an ISIC Holder

- 擁有世界性超過130個國家認可之學生身份
- 全球擁有過千項優惠
- 國際及內陸學生機票、火車票、巴士證等交通優惠
- 住宿、飲食、購物、娛樂、外幣兌換等折扣優惠
- 免費或優惠價參觀博物館、音樂會及文化活動
- 環球網絡為你提供青年旅遊資訊
- 多項香港及澳門會員優惠
- 學聯旅遊提供特高旅遊產品折扣
- · Proof of student identity in over 130 countries
- Thousands of discounts worldwide and access to the global student community
- · Discounted airline tickets for international and domestic flight, Special rates on bus, coach, train and ferry tickets
- Discounts at hostels, restaurants and retail shops
- Student entry prices to museums, cultural and historic sites
- Access to a worldwide network of specialist student travel
- · A lot of discounts in Hong Kong and Macau
- · Special discounts offered by HKST

一卡在手 即享優惠

ISIC為你提供全球130個國家42,000多項優惠































- # 優惠未能盡錄,詳情可瀏覽www.isic.org
- * 優惠不時更新, 商戶保留最終決定權
- * 優惠只供參考, 部份優惠只適用於指定持證者, 條款及細則

國際學生證 / 教師證 /青年證的申請方法 How to apply for an ISIC/ITIC/IYTC?

	ISIC國際學生證	ITIC國際教師證	IYTC [#] 國際青年證		
申請資格 Eligibility	年滿12歲或以上之全日制學生 Full time student aged 12 years and above	凡任職認可註冊教育機構、學校、大專院校之全職教師、教授(最少任教一年,而每星期工作最少18小時) This must state that you are employed at a recognised school, college or university for at least 18 hours per week, for a minimum of 1 academic year.	30歲以下之青年 People under 30 years old		
所需證明文件 Documents	1. 學生證、收生通知書及學費單 Proof of full-time student status (student card or acceptance letter) 2. 身份證、護照或出生證明文件 Proof of age (HKID or Passport)	1. 校方提供的書面證明,為現職全職教師、教授,每星期最少18小時,最少任職一年To prove your full time teaching status, you will need a letter on official school or university stationery. This must state that you are employed at a recognised school, college or university for at least 18 hours per week, for a minimum of 1 academic year. 2. 身份證、護照或出生證明文件Proof of age (HKID or Passport)	1. 身分證、護照或出生證明文件 Proof of age (HKID or Passport)		
照片 Photo	證件相一張(實體) One Passport size photo(Physical Photo)*				
有效期 Validity	每年9月1日至翌年12月31日止 (凡於1月 例: 09/2025 – 12/2026 Valid from 1 September to 31 [(Application from January to August the expiry c	申請日起為期一年 One year from the date of application			
申請需時 App. Time	郵寄申請7天 By post 7 days / 親臨到學聯申請即日 Apply at HKST same day				
申請費用 Fees	HK\$150				
申請地點 Application outlets	學聯旅遊分社 Hong Kong Student Travel / 指定代理機構 Appointed agents				

郵寄申請 Application by mail

請將全部所須文件副本、連同入數紙或支票,交回指定學生會或寄回: 九龍尖沙咀梳士巴利道3號星光行1231室,信封請寫上「ISIC郵寄申請」。

- * 必須於照片、入數紙背面請寫上申請人姓名!!
- # 大部份機票優惠只會提供予26歲以下的青年

Please send ALL required documents & bank-in slip or cheque to your Students' Union of local tertiary or send to :

- Rm 1231, Star House, 3 Salisbury Rd., Tsimshatsui, Kln., H.K.
- * Please write your name at the back of photo & payment proof to avoid confusion.
- # Many flight discounts offered by youth and student travel agencies are only available for people under 26 vears old.